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Referat Kontaktudvalg Blomsterparken/Kirsebærhaven. 

Dato: 5. nov. 2024 kl. 09.00. 

Sted: Blomsterparken, Aktiviteten. 

Forplejning: Kaffe, te, vand og småkager. 

Deltagere: Borgere: Lissie Knudsen, Britta Blofeld, suppleant Gurli 

 Pårørende: Steen B. Christensen. 

 Frivillige: Annette Lindholm, Lone Andersen. 

 Medarbejdere: Nina Handberg, Gitte Kølle. 

 Teamleder: Else Hansen. 

 Kontaktperson til Ældrerådet: Karen Zubari. 

Fraværende:       Steen B. Christensen og suppleant Gurli 

Mødeleder:         Karen Zubari 

Referent:            Else Hansen 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden og sidste mødereferat. 
Sagsfremstilling: 
Kan dagsordenen godkendes? 
Er der bemærkninger til sidste mødes referat? 
 
Beslutning: 
Dagsorden er godkendt og der er ingen bemærkninger. 
 

2. Information fra Teamleder. 
Sagsfremstilling:  
Teamleder informerer om nyt siden sidst. 
Edison. 
Cocoon. 
Højskabe og sidebord til køkken i Kirsebærhaven. 
Fritidsjobbere 15-17 år. 
Flagning ved fødselsdag og ved beboers bortgang, og om at synge ud plus om svar til 
medbeboere. 
Pårørende i KH, som kunne tænke sig at træde ind som pårørenderepræsentant i 
Kontaktudvalget? Vi mangler en. 
Drikkeglas til folk, der ryster. 
Svar om medarbejderes trivsel/lederevaluering. 
Nyt om penge til rickshaw med plads til kørestol. 
Hedder teamet nu Team Kirsebærhaven. 
 
Beslutning: 
Vi har haft besøg fra 6. klasse fra Rødby skole som ville præsentere et EDISON-projekt 
for en af borgerne. 
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Projektet går ud på opvarmning af fortove med vandrør under belægningen som 
opvarmes af solceller og dermed opvarmer fortovet. 
Vi håber på at de går videre med deres projekt. 
 
Vores ønske om en cocoon i Kirsebærhaven trækker ud, der er rykket fra svar ved 
decentral leder, om vi kan få en cocoon leveret fra et sted i Lolland Kommune, hvor der 
står en som ikke bruges. 
 
Højskabe og længere sidebord er stadig et ønske i Kirsebærhaven men der er ikke penge 
resten af dette år til bestilling af disse. Dette er fortsat et ønske på listen til næste år. 
 
Der er ingen deltagelse fra borgere og pårørende i afdelingsmøder, der undersøges om 
repræsentanter fra kontaktudvalget kan deltage i stedet. 
 
Aftalen omkring fritidsjobbere er ved at være på plads og der afventes kun den sidste 
formalitet inden dette kan opstartes. 
Ældrerådets repræsentant i kontaktudvalget undersøger videre omkring aldersgruppen 
gennem ældrerådet, da dette har betydning for om der skal foreligge attester blandt 
personalet. 
 
Der aftales at der flages ved fødselsdage og beboeres bortgang. 
Aktivitetsmedarbejdere får en liste med fødselsdage og varetager denne opgave 
mandage, tirsdage, torsdage og fredage. Aktivitetsmedarbejder oplærer beboer til også 
at kunne varetage denne opgave, samt at kunne varetage denne opgave på de dage 
aktivitetsmedarbejder ikke er til stede. 
Der aftales ydermere at ved borgers bortgang stilles et bord med lys og blomster foran 
boligen. 
Pårørende spørges om der ønskes at beboer synges ud. 
 
Der er stadig kun 1 pårørenderepræsentant i kontaktudvalget og det aftales at teamleder 
sender en mail ud til de pårørende, med et ønske om 1 mere kunne være interesseret i 
at deltage. 
 
Der er tidligere talt om et drikkeglas til parkinsonborgere, men dette findes ikke i Lolland 
Kommunes velfærdsteknologiske pakke. 
Formand for kontaktudvalget har fundet dette via nettet og der foreslås at der investeres 
i 2 stykker til Kirsebærhaven. 
 
Svar på trivsel/lederevaluering tages på næste kontaktudvalgsmøde. 
 
Ønsket om en rickshaw-cykel med plads til kørestole er afvist gennem Lolland 
Kommunes fond. Der søges i stedet af aktivitesmedarbejder og frivillige gennem fonde. 
 
Teamet hedder stadig Team Blomsterparken, men dette ændres snarligt til Team 
Kirsebærhaven. 
 

3. Information fra udvalgets medlemmer (runde) 
Sagsfremstilling: 
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Kontaktudvalgets øvrige medlemmer får ordet efter tur. 
 
Ældrerådet repræsentant har flg. input: 
 
Madspild på plejehjem: Ældrerådet tager emnet op på næste møde i samråd med Henrik 
fra Fælleskøkkenet, idet der på andre plejehjem meldes om stort madspild, idet 
portionsanrettet diætkost bliver ved med at blive leveret i et par uger efter beboers 
bortgang og må smides ud. Beboere tages ikke med på råd om valg af menuer, og derfor 
er der for meget, der ikke rammer deres smag. Hvordan er situationen her? 
 
Beslutning: 
Ældrerådet får besøg af Henrik fra fælleskøkkenet i forhold til ovenstående 
problemstilling. 
Beboerne på plejehjemmene skal også have indflydelse på valg af den kost der serveres. 
Der er rygter om at maden bliver mere og mere moderne, med bla. pastasalat, kikærter 
og rødbedesalat.  
 
Lissie: Vil gerne vide når medborger går bort. 
 
Britta: intet nyt. 
 
Nina: intet nyt. 
 
Gitte: intet nyt. 
 
Annette: intet nyt. 
 
Lone: intet nyt. 
 

4. Nye tilsynsrapporter. 
Sagsfremstilling: 
Teamleder informerer om tilsyn siden sidst. 
Dokumentationstilsyn og plejehjemstilsyn. 
 
Beslutning: 
Der har været dokumentationstilsyn og plejehjemstilsyn fra myndigheden sommer 2024. 
Begge er forløbet fint. 
I dokumentationstilsynet kigges der ind om dokumentationen i forhold til beboerne 
opfylder de krav de skal. 
I plejehjemstilsynes spørges 3 beboere om deres selvbestemmelsesret og aktiviteter i 
hverdagen. 
 
 

5. Status fælleskassen. 
Sagsfremstilling: 
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Teamleder oplyser om saldo i fælleskassen.  
 
Beslutning: 
Saldo er høj pr. 4. oktober 2024: 54.849,57 kr. 
Der drøftes hvilke tiltag og aktiviteter der kan gøres for pengene i følgende punkt. 
 

6. Drøftelse af aktiviteter i Blomsterparken/Kirsebærhaven 
Sagsfremstilling: 
Aktiviteter siden sidst og planer om nye aktiviteter.  
Der er forslag fra en medarbejder omkring bevægelse og flere spil, som alternativ til de 
gamle blade. 
Tilbud modtaget fra Gustav og band om underholdning. 
 
Beslutning: 
Vi tager gerne imod Gustav og band. 
  
Benny fra Olsenbanden til vores julefrokost den 10. december, dette arbejdes der videre 
med af aktivitetsmedarbejder. 
 
Ved koncert med Keld og Hilda serveres der en let anretning og et glas hvidvin og vand. 
 
Der er forslag om hestevognsture og pølsevogn, som har været en succes for andet 
plejecenter i Lolland Kommune. 
 
Beboerne har været på tur med liftbussen til Amager, Thorsvang og Fejø. Beboerne 
oplyser at dette har været hyggelige ture. 
 
Der har også været ture med de grønne busser, hvor der er udforsket landskab og spist 
middag herefter. 
 
 

7. 80.000 kr. til kontaktudvalgets disposition 
Sagsfremstilling: 
Information om saldo, indkøb, booking og planer. 

 

Beslutning: 
Restbeløb for 2024 er: 31.801 kr. 

Der er ønske om system med hjul som kan påmonteres stole og trykke ned, når beboere 
skal ind til bordet eller ud fra bordet disse hedder ”Skub let/130” undersøges mhp prøve. 

 

8. Diverse/eventuelt. 
Sagsfremstilling: 
Ordet er frit. 
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Beslutning: 

Ingen kommentarer til dette punkt. 

 

9. Næste møde i kontaktudvalget. 
Sagsfremstilling: 
Ny dato og tidspunkt 1. kvartal 2025 besluttes. 

 

Beslutning: 
14. januar kl.09.30. 

Sekretær sørger for ekstra eksemplarer af dagsorden til mødet. 

10. Godkendelse af referat for dette møde. 
Referatet udsendes til deltagerne til godkendelse inden offentliggørelse. 
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